

Stars shine: Toronto Music Festival plays the music of early autumn

群星闪耀：“多伦多音乐节”奏响夏日乐章

原创专题报道：加拿大国际华人作家协会会长彘蛇

图片制作：东枫彩多元文化艺术团秦燕衔枫



Canadian Heritage Patrimoine canadien

东枫彩多元文化艺术团
Fengcai Arts Association

Funded in part by the Government of Canada's New Horizons for Seniors Program

Canada

TORONTO
TORONTO HARMONY CONCERT
CONCERT HARMONIE DE TORONTO
多伦多音乐节

8月17日12:00-22:00, 8月-18日13:00-22:00 万民艺术剧院 22 Esna Park Dr, Markham, ON L3R 1E1

In mid-August, Toronto will welcome the first music feast - "Toronto Music Festival". This year's music festival is not only a gathering of music lovers, but also a feast of music culture.

In the past five years, the organizer "Fengcai Arts Association" has successfully held eight "Harmony Concerts". These concerts not only bring high-quality music enjoyment to the audience, but also provide a stage for many music lovers to show their talents. Dr. Zhang Xiaoyan, chairman and chief planner of Fengcai Arts Association, said excitedly: "This year, with the encouragement and strong support of the Canadian federal government, Fengcai Arts Association will upgrade this event to a two-day large-scale music festival, scheduled for August 17 and 18. Everyone is welcome to come and enjoy several grand concerts this year."

According to Dr. Zhang Xiaoyan, this music festival will include five special concerts with different themes, namely:

八月中旬, 多伦多将迎来首届音乐盛宴——《多伦多音乐节》。今年的音乐节不仅是一个音乐爱好者的聚会, 更是一次音乐文化的盛宴。

过去五年间, 主办方“东枫彩多元文化艺术团”成功举办了八届《和谐音乐会》。这些音乐会不仅为观众带来了高质量的音乐享受, 也为众多音乐爱好者提供了展示才华的舞台。东枫彩多元文化艺术团理事长及总策划张小燕博士兴奋地说道:“今年, 在加拿大联邦政府的鼓励和支持下, 东枫彩多元文化艺术团将这一活动升级为一个为期两天的大型音乐节, 时间定在8月17日和18日。届时欢迎大家一起来欣赏今年几场盛大的音乐会”。

具张小燕博士介绍, 这次音乐节将包含五场不同主题的专场音乐会, 分别是:

1. 《音韵和谐——混合大合唱专场》
2. 《第五届“和声之夜”专场》
3. 《歌舞邀月——青少年专场》
4. 《弦歌国乐宝石——古筝歌舞专场》
5. 《声纳旋律之梦——乐器之夜》



The poster features a dark blue background with a subtle pattern. At the top left is the logo for Fengcai Arts Association. The main title is in both English and Chinese. Logos for Canadian Heritage and the Government of Canada are on the right. The event details, including dates, times, and location, are listed in the center. The program schedule is at the bottom, listing five special performances with their respective times and descriptions in both languages.

2024 Toronto Harmony Music Festival
Festival de musique Harmony de Toronto
《2024多伦多音乐节》

8月17 12:00-22:00, 8月18日 13:00-22:00
万民艺术剧院 22 Esna Park Dr, Markham, ON L3R 1E1

2024-08-17 12:00-16:00 音韵和谐——混声大合唱专场
2024-08-17 12:00-16:00 Rhythm and harmony - Mixed chorus special performance

2024-08-17 16:00-22:00 第五届《和声之夜》专场
2024-08-17 16:00-22:00 The fifth "Harmony Night" special performance

2024-08-18 13:00-15:45 歌舞邀月——青少年专场
2024-08-18 13:00-15:45 Singing and dancing to invite the moon - Youth special performance

2024-08-18 15:45-18:15 弦歌国乐宝石——古筝歌舞专场
2024-08-18 15:45-18:15 Melodic Chinese music - Guzheng song and dance special performance

2024-08-18 18:30-22:00 声纳旋律之梦——乐器之夜
2024-08-18 18:30-22:00 Sonar melody dream - Instrument night



Canada



Canadian Heritage
Patrimoine canadien

My Love Youth Choir
YN Advisory Service Inc.
蓝天合唱团 Lantian Choir
新华合唱团 Xinhua Chorus
云欣合唱团 Seven Seas Choir
红叶之声合唱团 Redleaf Choir
知音文化艺术团 Cultura Artlink
天舒艺术团 Tianshu Arts Troupe
红宝石合唱团 Ruby Art Association
王莉音乐学校 WangLi Music School
多彩合唱团 Colourful Voice Choir
喜乐年华 Xile Nianhua Senior Centre
欢乐人生协会 Happy Life Association
天妃艺术团 Tianfei Art Troupe Canada
东方思韵艺术团 Seniors Art Education
洪寒冰童声合唱团 HHB Children's Chorus
长江艺术团 Yangtze River Performing Arts
极光华韵合唱团 Aurora Huayun Chorus
北美中乐团 Orth America Chinese Orchestar
枫潮文化艺术团 Fengcao Arts Association
声声悦耳艺术团 Melodia Popularis of Canada
芳华合唱团 Fanghua Art Troupe of Canada
四季艺术中心合唱团 Four-Seasons Arts Centre
加拿大声纳艺术中心 Canada Sonar Performing Art
多伦多天津滨海合唱团 Toronto Tianjin Bihai Chorus
红河谷演出团 Red River Valley Performance Group
欢乐时光社区协会 Happy Time Community Association
更优双快中文学校 Greater Funny and Fast Chinese School
加中青少年文化艺术促进会 ChiCan Youth Cultural & Artistic Dev. Asso.



东枫彩多元文化艺术团
Fengcai Arts Association

协办单位 (排名不分先后)

羽佳组合 Yujia Group
云水一方 Yunshui Yifang
星海四重唱 Xinghai Quartet
金色时光组合 Golden Time Group
多伦多天使乐队 Toronto Angel Band
东枫彩云雀组合 FCAA Skylark Group
海纳百川组合 Hai Na Baichuan Group
加拿大一同家园 Canada One Family network
金色年华 Golden Carnivale Senior Association
四季和声组合 Four Seasons Harmony Group
蓝鸟美声组合 Bluebird Beautiful Voice Group
馨声爱乐合唱团 NeoVoce Philharmonic Choir
加拿大维也纳艺术中心 Canada Vienna Art Center
枫叶俱乐部 Golden Maple Leaf Seniors Association
Outstanding Young Musicians Chamber Orchestra
高校校友艺术团合唱团 Alumni Performing Arts Troupe
欢乐时光社区协会 Happy Time Community Association
金枫叶俱乐部 Golden Maple Leaf Seniors Association
枫彩艺术团 Kaleidoscope Chinese Performing Arts (KCPA)
多伦多华夏文艺协会 Toronto Huaxia Culture and Art Association
密市华人艺术团 MCAO - Mississauga Chinese Arts Organization
加拿大儿童广播艺术团 Canada Children's Broadcasting Art Group
多伦多新极光艺术团 Nova Aurora Music And Performing Arts Group
加拿大远航艺术团 Canada Long Voyage Seniors Recreation Society
多伦多华人爱乐艺术团 Toronto Chinese Ai Yue Philharmonic Arts Center
多伦多清华校友艺术团 Toronto Tsinghua Alumni Performing Arts Group
加中戏曲文化交流协会 Canada Chinese Opera Cultural Exchange Association



Canada

2024 Toronto Harmony Music Festival
Festival de musique Harmony de Toronto

《2024多伦多音乐节》

8月17 12:00-22:00, 8月18日 13:00-22:00
万民艺术剧院 22 Esna Park Dr, Markham, ON L3R 1E1



Canadian Heritage
Patrimoine canadien







东枫彩多元文化艺术团
Fengcai Arts Association








































Highlights of the five music specials

"Rhythm and Harmony - Mixed Chorus Special"

On the afternoon of August 18, this concert will be mainly a mixed chorus, and choirs from different backgrounds and cultures will gather together to bring a perfect fusion of classic repertoires and new works. There will be a large number of original repertoires premiered, and there will also be a lot of multicultural foreign music that will show charm.

"The Fifth "Harmony Night" Special"

On the evening of August 17, as an important part of the "Harmony Concert", the "Harmony Night" special will continue to carry forward its tradition, bringing many original adapted repertoires and showing more than 20 harmonic and harmonious beauty. These works will show the infinite possibilities of music creation and the creative talents of musicians. In addition, there are also exquisite dances and catwalks by the Dongfengcai Multicultural Art Troupe to warm up and cheer.

"Singing and Dancing to Invite the Moon - Youth Special"

On the afternoon of August 18, this special will focus on showcasing the musical talents of young people and provide a stage for young music lovers to show themselves. Whether it is singing, dancing or playing musical instruments, the audience will see the demeanor of future music stars. At the same time, the flash short film on June 8 will be premiered.

"Strings and Chinese Music Gems - Guzheng Song and Dance Special"

On the afternoon of August 18, this concert will focus on the traditional Chinese instrument Guzheng, combined with beautiful dance performances, to bring an audio-visual feast. The audience will appreciate the elegant melody of Guzheng and the soft combination of dance, and feel the charm of traditional Chinese culture.

"Sonar Melody Dream - Musical Instrument Night"

On the evening of August 18, the last concert will focus on various musical instruments, including string, wind, percussion, Hulusi ensemble, accordion ensemble, etc.

Performers from different music groups will show their superb skills and perform a feast of notes together.

Outstanding artists gather: Toronto Music Festival is star-studded

This year's Toronto Music Festival not only attracted a large number of audiences, but also brought together a group of outstanding artists who will bring an audio-visual feast to the audience. The following are some of the outstanding artists participating in this music festival: Liang Erhei, a composer who enjoys a high reputation in the music world for his unique musical style; Zhang Xiangyu, a talented North American Chinese composer; Zhang Zhenguo, a first-class composer in China, a senior conductor, and the winner of the "Golden Bell Award", the highest award in Chinese music; Han Li, a pianist who is unique in piano performance and the chief examiner of the piano grade examination; Gao Shuo, an outstanding conductor with superb skills and a master's degree in conducting who is committed to youth music education; Cai Hongmei, the head of the Tsinghua Alumni Art Troupe and chorus conductor, soprano; Zhao Yuan, a conductor who has created many piano and vocal works, etc. Dr. Zhang Xiaoyan also actively presented 6 original songs for this music festival, "Song of Maple Melody", "Hundred Chinese Family Names", "Journey on the Tip of the Tongue", "The Light of Mom's Parents", "Hometown under the Moonlight", and "Maple Love and Songs Along the Way", which were composed by famous Toronto musicians and performed by the Yangtze River Art Troupe, Tsinghua Alumni Chorus, Colorful Cultural Center, Tianshu Art Troupe, Sonar Art Troupe and Maple Leaf Club Chorus at this music festival.

Please come and enjoy!

五场音乐专场的亮点

《音韵和谐——混合大合唱专场》

8月18日下午，这场音乐会将以混合大合唱为主，来自不同背景和文化的合唱团将汇聚一堂，带来经典曲目和新创作作品的完美融合。将有大量原创曲目首演，也有很多展现魅力的多元文化外文音乐。

《第五届“和声之夜”专场》

8月17日晚上，作为《和谐音乐会》的重要组成部分，“和声之夜”专场将继续发扬其传统，带来多首原创改编曲目，并展示20多首和声和谐之美。这些作品将展示音乐创作的无限可能和音乐人的创意才华。除此之外，还有东枫彩多元文化艺术团的精美舞蹈和走秀来暖场和助威。

《歌舞邀月——青少年专场》

8月18日下午，这一专场将重点展示青少年的音乐才华，给年轻的音乐爱好者提供一个展示自己的舞台。无论是歌唱、舞蹈还是乐器演奏，观众们都将看到未来音乐之星的风采。同时将6月8日的快闪短片首映。

《弦歌国乐宝石——古筝歌舞专场》

8月18日下午，这场音乐会将以中国传统乐器古筝为主，结合优美的舞蹈表演，带来一场视听盛宴。观众将欣赏到古筝的优雅旋律和舞蹈的柔美结合，感受中国传统文化的魅力。

《声纳旋律之梦——乐器之夜》

8月18日晚上，最后一场音乐会将以各种乐器演奏为主，包括弦乐、管乐、打击乐、葫芦丝重奏、手风琴重奏等。来自不同音乐团体的演奏家们将展示他们精湛的技艺，共同演绎一场音符的盛宴。

杰出艺术家云集：多伦多音乐节星光熠熠

今年的多伦多音乐节不仅吸引了大量观众，更是汇聚了一批杰出的艺术家，他们将为观众带来一场视听盛宴。以下是参加本次音乐节的部分杰出艺术家：

以其独特的音乐风格在音乐界享有盛誉的作曲家梁二黑；才华横溢的北美华裔作曲家张祥雨；中国一级作曲家、资深指挥家、中国音乐最高奖“金钟奖”获得者张振国；在钢琴演奏方面独树一帜的钢琴演奏家、钢琴等级考试主考官韩丽；有精湛技艺的出色指挥家、致力于青少年音乐教育的指挥系硕士高硕；清华校友艺术团团长兼合唱指挥、女高音蔡红梅；创作多首钢琴和声乐作品的指挥家赵元等。

张小燕博士也积极为此音乐节奉上6首原创曲目《枫韵之歌》《华夏百家姓》《舌尖上的旅程》《妈妈的父母之光》《月色下的故乡》《一路枫情一路歌》，由多伦多著名音乐家们谱曲，并在此音乐节由长江艺术团、清华校友合唱团、多彩文化中心、天舒艺术团、声纳艺术团和枫叶俱乐部大合唱演绎，请大家前来欣赏！

多伦多著名杰出艺术家——梁二黑 Erhei Liang

Liang Erhei, a renowned composer, began his studies at the Shanghai Conservatory of Music in 1974 under professors Sang Tong and Chen Mingzhi. In 1986, he pursued advanced studies in the United States and earned a master's and a doctorate in music from Louisiana State University. During his time in the U.S., he created and performed numerous compositions. In 1991, he moved to Toronto and is currently an associate composer at the Canadian Music Centre, president of the Chinese Artists Association of Toronto, among other roles. His prolific body of work includes pieces such as "Transformation of the Seagull," "Love Songs," and "Splendid China," with many of his compositions performed at international music festivals.

This year's festival will feature two new works, "A Journey on the Tip of the Tongue" and "Hundreds of Chinese Family Names", performed by the Tsinghua Alumni Chorus and the Yangtze River Chorus. Please enjoy!



梁二黑，著名作曲家。1974年入读上海音乐学院，师从桑童与陈明志教授。86年赴美深造，获路易斯安那州立大学音乐硕士及博士学位。在美国创作大量作品并演出。1991年移居多伦多，现为加拿大音乐中心副作曲家、多伦多中华艺术家协会会长等。创作作品很多，难以计数，包括《海鸥变身》《爱的歌谣》《锦绣中华》等。作品多次在国际音乐会上演出。

本届音乐节将有2部新作品《舌尖上的旅程》和《华夏百家姓》由清华校友合唱团和长江合唱团演绎。敬请欣赏！

多伦多著名杰出艺术家——张祥雨 David Zhang



张祥雨—David Zhang，北美华裔作曲家，诗人。加拿大音乐中心成员作曲家。他毕业于上海音乐学院，在上海交响乐团工作18年。他移民北美三十多年来，全身心，无条件地投入了古典音乐的创作和演出。创作了多部交响乐，大合唱和艺术单曲。在他本人和多位指挥家的指挥下，绝大部分作品都已经在美国多地，加拿大多伦多和上海东方艺术中心，成功地进行了大型专业性演出，引起了广泛，强烈的社会反响！2017，为了庆祝加拿大建国150周年，他创作并上演了一批歌颂加拿大的歌曲和乐曲，得到了加拿大政府的奖励。他的主要作品有：《奔向未来》交响大合唱；《和平颂》交响大合唱；第一交响曲《中华魂》；第二交响曲《2020》；钢琴与民乐组曲《安大略湖畔》和一批高精尖的声乐，器乐艺术单曲。在疫情期间。他创作的合唱《枫韵之歌》，《枫歌韵舞我们在一起》等已经在美加广为传唱。作为诗人，他已经创作了八百多首古典和现代诗词，曾荣获2019《文声国际》国际诗歌比赛一等奖。

本场音乐会将再次演出他和张小燕博士的原创曲目《枫韵之歌》，这首歌曲曾多次在北美演唱，并获得北美春晚人气银奖。

Zhang Xiangyu is a famous Chinese composer and poet in North America. He regards Beethoven as his idol and Tchaikovsky as his role model, and is a lyricist, composer, orchestrator and conductor. He graduated from the Shanghai Conservatory of Music and was a tuba player of the Shanghai Symphony Orchestra. After immigrating to North America, he created many large-scale symphonic works, most of which were about opposing war and defending peace. His Symphony No. 2, "2020", is collected by the Canadian Music Center. He also created widely sung choral songs and art singles, and as a poet, he created more than 500 poems and won the first prize in the International Poetry Competition.

This concert will once again perform his original song "Song of Maple Rhythm", which has been sung many times in North America and won the North American Spring Festival Gala Popularity Silver Award.

多伦多著名杰出艺术家——张振国Zhenguo Zhang



This music festival
Presents an original
song "Health and
Longevity for You".

张振国，中国突出贡献音乐专家；享受中国国务院特殊津贴；中国一级作曲、指挥家；中国音乐最高奖“金钟奖”获得者；加拿大“维也纳艺术中心”主席、艺术总监。

2016年2月17日创办加拿大维也纳艺术中心，创作改编经典合唱歌曲38首，包括《多伦多的冬天之恋》《寒梅颂》《枫叶情系茉莉花》《乡音难改情不变》《挂红灯》等经典之作，反映身居海外的多伦多的华人热爱生活，艰苦创业的精神。开办合唱训练班八年余，累计培训千余人次，参加各类大小演出近百场。2019年7月，率领全团53名会员走出了国门，在奥地利维也纳金色大厅。参加《第三届世界青年艺术节》的演出和比赛，并获得了良好的成绩。

这次音乐节为大家献上一曲原创曲目“健康长寿送给你”。

Zhang Zhenguo, a music expert with outstanding contributions in China; enjoys special allowances from the State Council of China; a first-class composer and conductor in China; winner of the "Golden Bell Award", China's highest music award; chairman and artistic director of Canada's "Vienna Arts Center".

Founded the Canadian Vienna Art Center on February 17, 2016, and composed and adapted 38 classic choral songs, including "Winter Love in Toronto", "Ode to Winter Plum Blossoms", "Maple Leaf Loves Jasmine", "The Past Is Hard to Change" and "Hanging Red" Classic works such as "Lamp" reflect the love of life and the spirit of hard work and entrepreneurship of the overseas Chinese in Toronto. It has been running chorus training classes for more than eight years, and has trained more than 1,000 people and participated in nearly 100 performances of various sizes. In July 2019, he led 53 members of the group out of the country, at the Golden Hall in Vienna, Austria. Participated in performances and competitions at the "3rd World Youth Arts Festival" and achieved good results.

多伦多著名杰出艺术家——韩丽Helen Han



Ms. Helen Li Han holds a Bachelor's in Piano and a Master's in Music Education, Ms. Han has enjoyed a diverse and impactful career in the music world. She served as a solo pianist with the Guangzhou and Wuhan Symphony Orchestras in China. Additionally, she has held positions as a piano teacher and as a senior examiner for standard piano examinations in both Taiwan and the US. Her expertise was recognized as she was appointed to the judging panels for the International Music Competition and the Fifth National General Exhibition of the China BOBA Art Festival.

In this concert, she will present two new compositions, "Hometown in the Moonlight" and "The Light of Mom's Parents", which will be performed by Orth America Chinese Orchestar, Tianshu Art Troupe, Fengcai Arts Association, Canada Sonar Performing Art and Golden Maple Leaf Senior Club.

In this concert, she will present two new pieces created with Dr. Zhang Xiaoyan, "Hometown in the Moonlight" and "Mom's Parental Light", performed by the North American Chinese Orchestra, Tianshu Art Troupe, Dongfengcai Multicultural Art Troupe, Sonar Art Center and Maple Leaf Club.

韩丽，钢琴专业学士，音乐教育硕士。曾在中國廣州交響樂團任鋼琴演奏家，在武漢交響樂團任鋼琴獨奏家，在台灣、美國等地任鋼琴指導老師和鋼琴等級考試主考官。曾在國際音樂比賽和第五屆中國BOBA藝術節全國總展海外賽場任評委。她担任过各種大型音樂會/節的音樂總監和指揮，還受邀在浙江音樂學院舉辦了大師班和雙鋼琴音樂會。2021年，她以海外藝術界名人藝術家身份入駐全球影響力時代華人網。

現在她是加拿大國際音樂大賽（CIMC-MOMA）創辦人、總監，多倫多多元文化音樂藝術教育中心主席、音樂總監，加拿大聲納藝術中心合唱團指揮、音樂總監，北美中樂團指揮和多倫多高校合唱團指揮。在藝術追求的生涯中，她獲獎無數，是一位美麗多才的藝術家。

本屆音樂會她將呈現2部與張小燕博士的新創曲目“月光下的家鄉”“媽媽的父母之光”由北美中樂團、天舒藝術團、東楓彩多元文化藝術團、聲納藝術中心和楓葉俱樂部演繹。

多伦多著名杰出艺术家——高硕Suo Gao

高硕畢業于University of South Carolina指揮系碩士。現在以及曾經擔任指揮的團體包括犁音社兒童合唱團、長江藝術團、Brampton 歌劇院、Kitchener 歌劇院、Scarborough Choraliars、多倫多安省海外華人音樂協會合唱團、多倫多多華會青少年合唱團、多倫多楓葉小天鵝青少年合唱團等。高碩曾在2007及2008年邀請中國著名青年小提琴家李傳鈞到加拿大演出首場多倫多獨奏音樂會，並於同年5月邀請德國華裔著名男高音張亞林與加拿大國家歌劇院兒童合唱團舉辦音樂會。兩次活動都得到了多倫多華人觀眾、媒體、及音樂界的熱烈反響。現在，高碩與他的先生王犁共同在多倫多創办的犁音社以教授鋼琴以及兒童合唱團為主，致力於青少年音樂教育。犁音社意為“犁=耕耘，音=音樂，社=集體”。犁音社的學生們在各種從地區到國際的鋼琴比賽中屢獲佳績。高碩和她的先生希望通過犁音社這個音樂的集體讓更多的孩子們熱愛音樂，並通過不斷的演出和比賽鍛煉孩子們，和發掘孩子們的潛力。

本屆音樂會將指揮長江合唱團完成梁二黑張小燕原創新曲目《華夏百家姓》。

Gao Shuo graduated from the University of South Carolina with a master's degree in conducting. Current and past conductor groups include the Liyin Society Children's Chorus, Yangtze River Art Troupe, Brampton Opera House, Kitchener Opera House, Scarborough Choraliars, Toronto Overseas Chinese Music Association Chorus, Toronto Multi-Hua Youth Choir, and Toronto Maple Leafs Little Swan Youth Choir, etc. In 2007 and 2008, Gao Shuo invited the famous Chinese young violinist Li Chuanyun to perform his first Toronto solo concert in Canada. In May of the same year, he invited the famous German Chinese tenor Zhang Yalin to perform a concert with the Canadian National Opera Children's Chorus. Both events received enthusiastic responses from Toronto's Chinese audience, media, and music industry. Now, Gao Shuo and his husband Wang Li co-founded Liyin Club in Toronto, which mainly teaches piano and children's choir, and is dedicated to music education for young people. Liyinshe means "Plow=cultivation, Yin=music, She=collective". Students from Liyin Club have won many awards in various regional and international piano competitions. Gao Shuo and her husband hope that through the Liyin Club, a music collective, more children will love music, and through continuous performances and competitions, they can train children and explore their potential.

In this concert, the Yangtze River Choir will be conducted to perform Liang Erhei and Zhang Xiaoyan's original piece "Huaxia Family Names".



多伦多著名合唱团指挥——蔡红梅Hongmei Cai

Graduated from Tsinghua University, Electronic Engineering, Ms. Cai worked in high-tech fields in China, USA, and Singapore. She moved to Toronto in 1997 and became a Senior Data and Business Analyst.

At 12, she joined the China National Radio Children's Choir. During her time at Tsinghua University, she led the student choir and studied vocal music. After graduation, she joined the Beijing Female Choir as a solo soprano and lead singer. In Toronto, she volunteered as a board member of the Southern Ontario Tsinghua Alumni Association, founded the Tsinghua Alumni Choir, and served as head and conductor, leading the team in community services and performances. She has performed solo renditions of both Chinese and Western classical and folk songs at numerous concerts.

In this concert, she will conduct and premiere Liang Erhei and Dr. Zhang Xiaoyan's original new work "Journey on the Tip of the Tongue". Please enjoy!



畢業於清華大學無線電系，曾在中国、美國、新加坡從事高科技工作。97年移居多倫多，擔任數據及商務高級分析師。

12歲加入中央人民廣播電台少年廣播合唱團；在清華大學期間是學生合唱隊的隊長，並課餘學習聲樂，加入北京愛樂女聲合唱團擔任女高音獨唱和領唱。移居多倫多後，義務擔任南安省清華校友會理事，創建多倫多清華校友藝術團並擔任團長兼合唱指揮，帶領團隊服務社區並大量合作演出。她在音樂會上多次呈現中外美聲民族名曲獨唱。

本屆音樂會她將指揮並首演梁二黑和張小燕博士的原創新作品《舌尖的旅程》，敬隨後請欣賞！



多伦多杰出艺术家——赵元Sophia zhao

毕业于中国沈阳音乐学院音乐系毕业。1998年留学加拿大攻读研究生课程。移民加拿大后一直从事钢琴、声乐方面工作。创作多首钢琴作品和声乐合唱歌曲例如《冰雪融》、《东方思韵之歌》。于2021年创办了《东方思韵艺术团》专业合唱团，为多伦多地区提供了展示和提升自己的良好平台。已有近二十场的大型演出。本届音乐节，她将在《和声之夜》指挥大合唱。



Introduction: Sophia zhao graduated from the Music Department of Shenyang Conservatory of Music in China. In 1998, he studied in Canada for postgraduate studies. After immigrating to Canada, he has been engaged in piano and vocal music. He has composed many piano works and vocal chorus songs such as "Ice and Snow Melt" and "Song of Oriental Symbols". The "Senior Art Education" professional choir was founded in 2021, providing the Toronto area with a good platform to showcase and improve themselves. There have been nearly twenty large-scale performances.

这些杰出的艺术家们将在音乐节期间带来精彩的演出，为观众奉上难忘的音乐体验。他们的加入不仅提升了音乐节的艺术水准，也为观众带来了更多期待与惊喜。期待与您在多伦多音乐节共享这场音乐盛宴，共同见证这些杰出艺术家的风采！




 东枫彩多元文化艺术团
 Fengcai Arts Association


 Canadian Patrimoine
 Heritage canadien

Funded in part by the
 Government of Canada's
 New Horizons for Seniors Program


 Canada

多伦多音乐节

TORONTO HARMONY CONCERT

CONCERT HARMONIE DE TORONTO

8月17日12:00-22:00, 8月-18日13:00-22:00

万民艺术剧院 22 Esna Park Dr, Markham, ON L3R 1E1




 东枫彩多元文化艺术团
 Fengcai Arts Association


 Canadian Patrimoine
 Heritage canadien

加拿大联邦政府资助
 Funded by Government of Canada

东枫彩多元文化艺术团 主办
 Fengcai Arts Association Presents

第五届《和声之夜》音乐会

The 5th "Harmony Night" Concert

2024-08-17

历时十年的音乐艺术平台
 An iconic music extravaganza with a 10-year history

弘扬和声音乐 打造艺术精品
 Promote harmonic music Craft finest artistic works

免费无票入场 欢迎观赏助威
 Free Admission Join the excitement

万锦市万民剧院
 Peoples Theatre for the Performing Arts
 22 Esna Park Dr, Markham, ON L3R 1E1
 August 17, 7:00PM





The scale of this festival is grand, and it is expected that more than 2,000 performers will participate in the performance. Artists from more than 100 performance groups will jointly present more than 120 wonderful programs. In addition, more than 200 volunteers will provide support for the smooth progress of the festival to ensure that every audience can enjoy the best viewing experience.

The Toronto Music Festival is not only a music festival, but also an exchange and collision of cultures. During these two days, the audience will have the opportunity to appreciate the music art from different nationalities and feel the charm of music from different cultures. Whether you are a music lover or a professional musician, this music festival will bring you an unforgettable experience. On August 17 and 18, from 12:00 to 22:00, at the Markham Peoples Community Church, the Peoples Art Theater, 22 Esna Park Drive, Markham, ON L3R 1E1.

Let's meet at the Toronto Music Festival and feel the charm of music together!

此次音乐节的规模宏大，预计将有超过2000名演职人员参与演出，来自超过100个表演团体的艺术家们将共同献上120多个精彩节目。此外，超过200名义工将为音乐节的顺利进行提供支持，确保每一位观众都能享受到最佳的观演体验。

多伦多音乐节不仅是一次音乐的盛会，更是一次文化的交流与碰撞。在这两天的时间里，观众们将有机会欣赏到来自不同民族的音乐艺术，感受不同文化的音乐魅力。无论你是音乐爱好者还是专业音乐人，这场音乐节都将为你带来难忘的体验。**8月17日和18日 12:00-22:00**，在万民艺术剧院**Markham Peoples Community Church, 22 Esna Park Drive, Markham, ON L3R 1E1**。

让我们相约多伦多音乐节，共同感受音乐的魅力！





东枫彩多元文化艺术团
Fengcai Arts Association

Canadian Heritage / Patrimoine canadien
Funded in part by the Government of Canada's New Horizons for Seniors Program



TIME
8月17日 12:00-22:00
8月-18日 13:00-22:00

ADDRESS
万民艺术剧院
22 Esna Park Dr,
Markham, ON L3R 1E1



摄图·新视界